流感高峰期特別措施

鑑於本港流行性感冒的活躍程度在過去數周持續上升,為確保本校學生的健康,由下周一(3月6日)開始,學生必須每天上學前在家量度體溫,並記錄在學生手冊第77-78頁。如有發熱(口探高於99.5°F或37.5°C/耳探高於100.4°F或38°C),請家長致電學校請假,並讓學生立刻求醫,在家休息。校方亦會在每天上課前在正門抽樣為同學量度體溫。

Precautions for Prevailing Influenza Activity

To safeguard the health of our students, all students need to keep a daily record of their temperatures starting from Mar 6. (Please refer to student handbook p.77-78.) If your child develops any symptoms of the flu (i.e. fever : oral temperature 99.5°F/37.5°C or above, ear temperature 100.4°F/38°C or above), please notify the school office for a sick leave and take your child to consult a doctor immediately.

Our school will arrange random temperature measurement for students at the front gate every morning.

Please cooperate to help keep influenza away from our school campus.